
                                                           

 

När detta ärende diskuterades under förra sammanträdet med hälso- och 

sjukvårdsstyrelsen framförde vi skarp kritik mot delen i förslaget som innebar att en del 

av satsningen på bättre akutsjukvård skulle utgå enligt en prestationsbaserad 

ersättningskomponent. Vi är positiva till att den moderatledda majoriteten lyssnat in 

denna kritik och att delen om prestationsbaserad ersättning nu lyfts ur förslaget.  


